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Valtuutettu Jari-Antti Hörkkö luki ja jätti valtuuston kokouksessa seuraavan 
valtuustoaloitteen:  

 
”Aloitteeni on suunnattu lähinnä kaupungin 
elinkeinoasiamiehelle. 

 
Mistä naantalilainen hakee perheelleen tuoretta, vasta 
merestä pyydettyä, paikallista kalaa tarjotakseen perheelleen 
maittavan kala- aterian? Miten saataisiin tuore, paikallinen 
kala jälleen vakituiseksi vieraaksi naantalilaisten perheiden 
ruokapöytään? 

 
Aloite: 
Naantalin tulee parantaa tuoreen, paikallisen lähikalan 
markkinoiden edellytyksiä alueellaan. Tavoitteena on 
kalatalouden kilpailukyvyn kehittäminen sekä kalatuotteiden 
laadun ja arvon parantaminen. 
 
Ennen kaikkea tuoreen, paikallisen kalan saatavuus 
tavalliselle naantalilaiselle tulisi saada mahdollisimman 
helpoksi. Samalla turvataan kala-alan jatkuvuutta ja 
arvostusta alueellamme. 
 
Kalatuotteiden markkinoinnissa voisi hyödyntää erilaisia 
sähköisiä palveluja sekä vaikkapa mobiilimaksamista. Kalan 
markkinointiin ja jakeluun tulisi kehittää uusia innovaatioita tai 
käyttää jo ennalta tiedettyjä, hyväksi havaittuja keinoja. 
Voisiko kyseeseen tulla jonkinlainen itsepalvelupiste tai jo 
olemassa olevan myyntipisteen oheen tulevaa toimintaa. 
 
Naantali voi hakea markkinaketjun kehittämiseen avustusta 
vaikkapa Saaristomeren kalatalousryhmältä, onhan kyseessä 
kalan arvoketjun kehittämisestä.” 

 
Kaupunginvaltuusto Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi. 


